

Re: XONTRO SAKI: Konverter-Anpassungen für / Converter Adaptations for / XONTRO  
Release 27.2 in IMS29 (test environment) – Date: 14 January 2009

Please scroll down for the English version of this circular!

---

Deutsch:

Sehr geehrte Damen und Herren,

zusammen mit dieser e-Mail erhalten Sie eine detaillierte Beschreibung der Änderungen im S.W.I.F.T. Konverter, die für das XONTRO Release 27.2 notwendig werden. Dieses Dokument informiert Sie über die Anpassungen im Systemanschluss für Kreditinstitute ("SAKI").

Wir werden diese Anpassungen des S.W.I.F.T. Konverters in unserem **Testsystem IMS29** per **Montag, den 2. Februar 2009**, durchführen. Über die Zeitplanung für die Einführung der Änderungen in den übrigen XONTRO Systemen (IMS27, IMS1) werden wir Sie in einem gesonderten Rundschreiben rechtzeitig informieren.

Voraussetzung für eine ordnungsgemäße SAKI Funktion (im IMS29 per 2. Februar 2009) ist dann, dass diejenigen SAKI-Teilnehmer, die einen EMC-Konverter der msg nutzen, die entsprechenden Anpassungen auch auf Ihrer Seite aktiviert haben. Diejenigen SAKI-Teilnehmer, die den EMC-Konverter im Einsatz haben, müssen sich daher die Änderungen liefern lassen und bei sich einspielen. Alle anderen Teilnehmer müssen Ihre Orderrouting-Software entsprechend der im beigefügten Dokument aufgeführten Änderungen anpassen.

Bitte beachten Sie den Inhalt dieses Rundschreibens, und leiten Sie diese e-Mail ggf. an weitere in Ihrem Haus davon betroffenen Stellen weiter.

---

English:

Dear Ladies and Gentlemen,

attached to this e-mail we distribute a detailed description concerning the modifications within the S.W.I.F.T. converter having become necessary for the next XONTRO release 27.2. This document informs you (in German) about the adaptations within the so called "System Connection for Financial Institutes" ("SAKI"). Unfortunately, the delivery of the English version of the document will have to be postponed for a few more days.

The introduction of these changes within our **test environment IMS29** has now been set to **Monday, February 2nd, 2009**. Further information about the introduction of these changes within the remaining XONTRO systems (i.e. IMS27, IMS1) will be distributed in a later circular at an appropriate time.

As a necessary prerequisite for the proper SAKI function within the IMS29, as per February 2nd, 2009, it will be mandatory for those SAKI participants that use the EMC converter distributed by the msg company to implement and activate these modifications at their sites, too. Those SAKI participants who utilize the EMC converter are therefore required to have

the changes delivered onto themselves and implement them within their inhouse systems. All remaining participants are required to adapt their own orderrouting software according to the changes outlined in the attached document.

Please forward this e-mail onto anyone within your company who might also be affected by this issue, too.

---

Mit freundlichen Gruessen / Yours sincerely

Dr. Sebastian Störmer

---

BrainTrade Gesellschaft für Börsensysteme mbH

fon: +49 - (0)69 - 58 99 78 - 110

fax: +49 - (0)69 - 58 99 78 - 119

handy/mobile/cellular: +49 - (0)170 - 4222 800

email: saki@xontro.de

---

Anhang / Attachment:



Anpassungen SWIFT-Konverter - Xontro Release 27\_2\_BT.pdf